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ROMANIA
JUDETUL BIHOR
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI SANIOB
Nr.1147/08.04.2016

P R O C E S V E R B A L

Incheiat azi08.04.2016in sedinta ordinara a Consiliului local al comunei Saniob, stabilita
prin dispozitia primarului nr.34/01.04.2016, sedinta care a avut loc la sediul administrativ al
acestei institutii publice, ora 8.30.

La prezenta sedinta au participat urmatorii consilieri:Buzas Ioan Nicolae-viceprimar,
Buda Ecaterina, Kiss Stefan Alexandru, Fabian Robert-Csongor, Boros Stefan, Torok Anita-
Maria, Nagy Karoly, Costa Mircea Andrei .

Au absentat consilierii :Braun Tibor, Opre Viorel Florian si Varga Bela.
Au participat de drept: D-ul Molnar Jozsef – primar si d-na Mela Maria-Elena –

secretar .
A mai participat d-na Borbely Zita - contabil. D-ul Erdei Danut Eugen – delegat satesc al

satului Cenalos, nu a fost prezent .

S-a indeplinit procedura de prezenta la vot.

O R D I N E A D E Z I:

d-nul Buzas Ioan Nicolae – presedinte de sedinta, la invitatia d-lui primar, a supus spre
dezbaterea Consiliului local al comunei Saniob,Ordinea de Zi a sedintei, la care i-a dat citire:

1. Aprobarea ordinii de zi.
2. Aprobarea procesului verbal al şedinŃei ordinare din data de15.03.2016.
3. Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului Consiliului local al comunei Saniob,

pentru anul 2016.
4. Proiect de hotarare privind aprobarea contului de încheiere a exerciŃiului bugetar al

comunei Saniob pe trimestrul I, anul 2016.
5. Proiect de hotarare privind completarea Planului anual de achizitii pentru anul 2016.
6. Proiect de hotarare privind aprobarea prelungirii valabilit ăŃii Planului Urbanistic

General (P.U.G.)SANIOBşi a Regulamentului local de urbanism aferent PUG, aprobat
prin Hot ărârea Consiliului Local al comunei Saniob nr. 2/2001.

7. Proiect de hotarare privind aprobarea Actului Constitutiv actualizat al SC
SALUBRIZARE CHISLAZ SRL.

8. Proiect de hotarare privind actualizarea Organigramei si a Statului de functii al
aparatului de specialitate al primarului comunei Saniob.

9. Proiect de hotarare privind completarea Strategiei de dezvoltare a Comunei Sâniob.
10. Proiect dehotarare privind însuşirea modificării inventarului bunurilor care aparŃin

domeniului public al Comunei Sâniob.
11. Proiect dehotarare privind implementareaproiectului “ Modernizarea

infrastructurii rutiere în ADI BIHARIA - S ĂLARD”
12. Proiect de hotarare privind menŃinerea infrastructurii rutiere realizat ă în cadrul

proiectului“Modernizarea infrastructurii rutiere în ADI BIHARIA - S ĂLARD”
13. Proiect de hotarare privind implementarea proiectului“Înfiin Ńare After School în

localitatea Sâniob, Comuna Sâniob”
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SUPLIMENTAREA ORDINII DE ZI :
14. Proiect de hotarare privind modificarea si completareaHCL nr. 77/26.11.2015 pentru

aprobarea impozitelor şi taxelor locale în comuna Saniob pentru anul 2016.

Ordinea de zi a fost aprobata cu 8 voturi pentru, adoptandu-seHotararea nr.23.
Inainte de inceperea dezbaterii materialelor inscrise in ordinea de zi a sedintei, d-na

secretar a pus la dispozitia consilierilor localiprocesul verbalal sedintei ordinare din 15.03.2016
pe care la supus spre aprobarea Consiliului local .

Drept urmare procesul verbal a fost aprobat cu 8 voturi pentru, adoptandu-seHotararea
nr.24.

La punctul trei din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului
Consiliului local al comunei Saniob pentru anul 2016,d-na contabil Borbely Zita prezinta
raportul de specialitate.

In urma celor expuse, d-l presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.
D-l Buzaş Ioan Nicolae – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul trei al ordinii

de zi, adoptandu-seHotararea nr.25, cu 8 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul patru din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind aprobarea contului de
încheiere a exerciŃiului bugetar al comunei Saniob pe trimestrul I, anul 2016, d-na contabil Borbely
Zita prezinta raportul de specialitate.

In urma celor expuse, d-l presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.
D-l Buzaş Ioan Nicolae – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul patru al

ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.26, cu 8 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul cinci din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind completarea Planului
anual de achizitii pentru anul 2016, d-ul primar prezinta raportul de specialitate si arată că pentru
sustinerea activităŃii de fond funciar este necesară achiziŃionarea unui computer mai performant
pentru a se putea lucra în programul de topografie si parcelare a terenurilor.

In urma celor expuse, d-l presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.
D-l Buzaş Ioan Nicolae – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul cinci al

ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.27, cu 8 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul sase din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind aprobarea prelungirii
valabilit ăŃii Planului Urbanistic General (P.U.G.)SANIOB şi a Regulamentului local de
urbanism aferent PUG, aprobat prin Hotărârea Consiliului Local al comunei Saniob nr.
2/2001, d-ul primar arată că pe baza modificărilor legislative, PUG-ul poate fi prelungit până la
finele anului 2018, termen în care noi trebuie să finalizăm noul PUG ,

În urma celor expuse, d-l presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.
D-l Buzaş Ioan Nicolae – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul sase al ordinii

de zi, adoptandu-seHotararea nr.28, cu 8 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul sapte din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind aprobarea Actului
Constitutiv actualizat al SC SALUBRIZARE CHISLAZ SRL , d-ul primar prezinta raportul de
specialitateşi arată că acest lucru este necesar deoarece au apărut modificări în cuprinsul Actului
constitutiv şi anume administratorul societăŃii şi-a schimbat numele prin căsătorie, iar comuna
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Ciuhoi s-a modificat în comuna Sâniob. Noi am mai aprobat suspendarea activităŃii societăŃii în
anul 2014, dar acest lucru nu a fost pus în aplicare din motivele arătate.

In urma celor expuse, d-l presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.
D-l Buzaş Ioan Nicolae – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctulşapte al ordinii

de zi, adoptandu-seHotararea nr.29, cu 8 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul opt din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind actualizarea Organigramei
si a Statului de functii al aparatului de specialitate al primarului comunei Saniob, d-na secretar
arata că în urma susŃinerii concursului pentru postul de referent agricol, acesta a fost ocupat, motiv
pentru care acest fapt trebuie să apară şi în cuprinsul organigramei.

In urma celor expuse, d-l presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.
D-l Buzaş Ioan Nicolae – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul opt al ordinii

de zi, adoptandu-seHotararea nr.30, cu 8 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul noua din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind completarea Strategiei de
dezvoltare a Comunei Sâniob, d-ul primar prezinta Raportul de specialitate la proiectul de hotarare.

In urma celor expuse, d-l presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.
D-l Buzaş Ioan Nicolae – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul noua al

ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.31, cu 8 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul zecedin ordinea de zi,Proiect de hotarare privind însuşirea modificării
inventarului bunurilor care apar Ńin domeniului public al Comunei Sâniob, d-l primar
solicită AMÂNAREA acestui punct din ordinea de zi, deoarece aici mai intervin unele modificări şi
acestea vor fi cuprinse per total la următoarea sedinŃă.

La punctul unsprezecedin ordinea de zi,Proiect de hotarare privind implementarea
proiectului “Modernizarea infrastructurii rutiere în ADI BIHARIA - S ĂLARD” , d-l primar
prezintă Raportul de specialitateşi arată că în cadrul asociatiei de dezvoltare intercomunitară avem
şansa să accesăm un proiect pentru asfaltarea drumurilor.

In urma celor expuse, d-l presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.
D-l Buzaş Ioan Nicolae – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul unsprezece al

ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.32, cu 8 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul doisprezece din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind menŃinerea
infrastructurii rutiere realizat ă în cadrul proiectului“Modernizarea infrastructurii ruti ere în ADI
BIHARIA - S ĂLARD” d-l primar prezintă Raportul de specialitateşi expunerea de motive,

In urma celor expuse, d-l presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.
D-l Buzaş Ioan Nicolae – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul doisprezece

al ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.33, cu 8 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul treisprezece din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind implementarea
proiectului “Înfiin Ńare After School în localitatea Sâniob, Comuna Sâniob” d-l primar prezintă
Raportul de specialitateşi expunerea de motive,

In urma celor expuse, d-l presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.
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D-l Buzaş Ioan Nicolae – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul treisprezece
al ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.34, cu 8 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul patrusprezece , care suplimentează ordinea de zi,Proiect de hotarare
privind modificarea si completarea HCL nr. 77/26.11.2015 pentru aprobarea impozitelor şi taxelor
locale în comuna Saniob pentru anul 2016,d-l primar prezintă Raportul de specialitateşi expunerea
de motiveşi arată că pentru a putea acorda bonificaŃia persoanelor fizice si juridice, până la finele
lunii iunie, conform noilor modificări legislative, este necesară şi aprobarea în Consiliul local.

In urma celor expuse, d-l presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.
D-l Buzaş Ioan Nicolae – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul patrusprezece

al ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.35, cu 8 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La diverse.

D-ul primar prezintă situaŃia drumurilor comunale la ora actuală şi arată că acestea au fost
pietruite in localitatea Sâniobşi urmează să fie distribuită piatră şi în celelalte localităŃi. În
continuare, arată că s-au reluat lucrările de canalizare.

D-ul Costa Mircea solicită să fie anunŃat când va fi distribuită piatra în localitatea Ciuhoi,
pentru a putea supraveghea activitatea.

D-ul Nagy întreabă cui aparŃin drumurile agricole.
D-ul primar arată că aparŃin comunei.
D-ul Nagy propune să fie remăsurateşi trasate la loc, pentru că unele drumuri au fost

mutate.
D-ul primar arată că se lucrează la parcelarea terenurilor, astfel putând identifica vechile

drumurişi acestea să fie puse la loc.

Alte discutii nu au mai fost.
D-l Buzaş Ioan Nicolae – presedintele de sedinta:
- Declar sedinta incheiata. Va multumesc!

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

PRESEDINTE DE SEDINTA SECRETAR
BUZAS IOAN-NICOLAE MELA MARIA-ELENA


